
Statutární město Brno 
Městská část Brno – Líšeň 
určeno k projednání do Rady MČ Brno - Líšeň 
 
Zápis z jednání Bezpečnostní komise RMČ č. 4/2017 ze dne 12.4.2017 konané na ÚMČ Brno - Líšeň 
 
Mgr. Jaroslav Stross, předseda BK (dále jen „předseda) zahajuje jednání Bezpečnostní komise v 17:00. 
 
Konstatuje přítomnost členů: 
 
Bc. Josef Kučerňák  
Mgr. Michal Simandl 
Mgr. František Ševčík 
Oldřich Lupečka 
Mgr. Ing. Alexandr Tomáš 
Miloslav Čada 
 
přítomnost hostů: 
PhDr. Miloš Freiberg  
npor. Bc. Tomáš Babák  
 
nepřítomnost členů: 
Mgr. Tereza Vašíčková 
Ing. Bohumír Myslín 
Ing. Jiří Kopecký 
 
Následně předseda BK předal slovo přítomným členům BK a hostům: 
 

1) Jaroslav Stross – seznámil přítomné s přehledem nápadu vybraných druhů TČ v Líšni v rámci 
OO PČR Brno – Židenice za období 02-04/2017, který obdržel od PČR 
 

2) Jaroslav Stross – informoval členy BK o emailu ze dne 15.3.2017 (viz příloha), ve kterém ho 
paní X.Y. (jméno bylo na její žádost smazáno) jako předsedu BK informuje, že poslala 
15.3.2017 email panu starostovi, ve kterém píše, že v Líšni žije celý svůj život, nikdy by 
neměnila a je zde více než spokojená. Bohužel však v emailu panu starostovi upozorňuje, že jí 
v posledních týdnech a soudě podle diskuzí na sociálních sítích i mnoho jiných občanů Líšně, 
začínají znepokojovat některé události. Jde jí především o to, že v průběhu měsíce února 
došlo k hromadnému posprejování červenou barvou fasád, zvonků, dveří a aut na ulici 
Karolíny Světlé, Letecká a dalších přilehlých ulicích. Škoda byla vyčíslena více než na 50.000,- 
Kč a řeší to Policie ČR. Dne 15.3.  nějaký výrůstek převrhl a vyházel obsah popelnic na ulici 
Karolíny Světlé a vházel je do vchodů RD, a dále roztrhal a rozsypal plné pytle s odpadem po 
chodníku a silnici. Stalo se to v předvečer svozového dne. Lidé si to následně sami raději 
uklidili. Paní X.Y. bydlí právě na ulici Karolíny Světlé a začíná nabývat dojmu, že k ničení 
majetku dochází čím dál častěji. Děje se tak na hlavních ulicích staré Líšně, čili ulicích Karolíny 
Světlé, Letecká, lokalitu při parku Trnkova, tzv. náměstíčko parkoviště u samoobsluhy Hruška 
s křižovatkou ulic Klicperova, Trnkova, Karolíny Světlé a dále rovněž na ulicích Belcrediho, 
nám. Karla IV. a Šimáčkova. Závěrem pokládá dotaz, zda je v kompetenci líšeňské radnice 
zajistit větší bezpečnost, například pravidelnými pochůzkami policie? Je z této nastalé situace 
nešťastná. Dříve to tak nebylo, tento nešvar začíná nabývat na intenzitě a myslí si, že by 
neměl být přehlížen a situace by se měla řešit. 

 



3) Miloslav Čada – informoval o emailu p. Matěje Chmeli, ve kterém upozorňuje na „trend“ 
poslední doby, tj. posílání kontejnerů na papír a plast výtržníky dolů z kopce po silnici směr 
fotbalový stadion. Jde o sběrné místo u zastávky autobusu Klicperova. Dále žádá umístit 
radar na měření rychlosti v cca půlce ulice Karolíny Světlé. Důvodem je nepřiměřeně vysoká a 
nebezpečná rychlost vozidel a motocyklů. Ulice je rovná, poměrně dlouhá a svádí 
k nedodržování předepsané rychlosti. Velmi často předjíždí riskantně (např. červený Ford 
Mustang) více vozidel a ohrožuje vozidla v protisměru. Tím pádem i chodce, kdy lze po 
přechodech jít jen na začátku a konci ulice Karolíny Světlé. Bohužel problém v měření je dle 
něho v obou směrech nahoru do kopce i dolů. Za dostatečné opatření ke zklidnění dopravy 
považuje použití takového typu radaru, jaký je umístěn u Náměstí Karla IV. u Libušky. 

 
4) Jaroslav Stross – seznámil podrobně členy BK s projektem nové Komise veřejného pořádku, 

prevence a údržby a představil jejího předsedu Mgr. Františka Ševčíka, pplk. v.v., který je 
zároveň i členem Bezpečnostní komise. 

 
Další jednání Bezpečnostní komise se uskuteční 10. května od 17:00 
 
 
       
Mgr. Jaroslav Stross 
radní pro bezpečnost 
předseda bezpečnostní komise 
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Mgr. Jaroslav Stross
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předseda bezpečnostní komise









